Date: 04 September 2025 Ref: 41/BDAM/2025 التاريخ: 04/09/2025 المرجع: 41/BDAM/2025

Gentlemen / Disclosure & Compliance Section Market Operations Surveillance Dept -Abu Dhabi securities Exchange

After Greetings ,,,

السادة / قسم الإقصاح والامتثال — إدارة العمليات والرقابة المعترمين سوق أبوظي للأوراق الماليــة

تحية طيبة وبعد ،،،

Subject: The results of the meeting of the Board of Directors of Sharjah Islamic Bank held Today Thursday 04th September 2025

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة مصرف الشارقة الإسلامي المنعقد اليوم الخميس الموافق 2025/09/04

With reference to the above-mention subject, we would like to inform you that the Board of Directors of Sharjah Islamic Bank held a meeting Today Thursday 04th September 2025 @10:00^{am} The Board discussed topics considered to be of a regular nature, and approved the commencement of the sale of treasury shares amounting to 167,666,662 shares, representing 5.1818% of the Bank's total shares.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نفيدكم علماً بأن مجلس إدارة مصرف الشارقة الإسلامي قد اجتمع اليوم المو افق 04/09/2025 في تمام الساعة العاشرة صباحاً، وقد ناقش المجلس موضوعات تعتبرذات طبيعة اعتيادية، كما و افق المجلس على البدء ببيع أسلم الخزينة والبالغة 167,666,662 بنسبة 5,1818% من إجمالي أسهم المصرف.

We appreciate your cooperation,

نقدر لكم تعاونكم ،

Mohamed Ibrahim Alhammadi Secretary of the Board of Directors محمد إبراهيم الحمادي أمين سر مجلس الإدارة

568186